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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена изучению различных методов измерения твердости материалов. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1.Ознакомление с методами определения твердости материала. 2.Знакомство с приборами, определяющие твердость материала. 3.Проведение эксперимента. В результате проведенных работ были получены значения твердости для стального сварного шва в зоне шва и в зоне термического влияния.
        

        
          This work is devoted to the study of various methods of measuring the hardness of materials. The tasks that were solved during the study: 1. Introduction to methods for determining the hardness of materials. 2. Familiarity with the instruments that determine the hardness of the material. 3. Conducting the experiment. As a result of this work, hardness values were obtained for the steel weld in the weld zone and in the heat-affected zone.
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